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 רועי צונץדבר תורה/ 

ט אַל "וַי ֹּאמֶר אַבְרָם אֶל י לוֹּ ין רֹּעֶיךָ כ ִ ין רֹּעַי ו בֵּ ינֶךָ ו בֵּ ינִי ו בֵּ ֵּ ים אַחִים אֲנָחְנו " נָא תְהִי מְרִיבָה ב  ִ  אֲנָש 

 

 הדלקת נרות:

16:27 

 :צאת שבת

17:21 

 לנשיםתהילים 
 :משפחת בבית

 אילה רבי

 תהילים לילדים
 בבית משפחת:

 אפרת ביליה

 עוד יש מפרש לבן באופק

 מול ענן שחור כבד

 .כל שנבקש לו יהי

 ואם בחלונות הערב

 אור נרות החג רועד

 .כל שנבקש לו יהי

 

 לו יהי, לו יהי

 לו יהי -אנא 

 .לו יהיכל שנבקש 

 

 אם המבשר עומד בדלת

 תן מילה טובה בפיו

 כל שנבקש לו יהי

 אם נפשך למות שואלת

 מפריחה ומאסיף

 כל שנבקש לו יהי

 

 ...לו יהי, לו יהי

 

 מה קול ענות אני שומע

 קול שופר וקול תופים

 כל שנבקש לו יהי

 לו תישמע בתוך כל אלה

 גם תפילה אחת מפי

 יהי כל שנבקש לו

 

 .....יהי לו יהי לו

 

 בתוך שכונה קטנה מוצלת

 בית קט עם גג אדום

 .כל שנבקש לו יהי

 זה סוף הקיץ סוף הדרך

 תן להם לשוב הלום

 .כל שנבקש לו יהי

 

 ...לו יהי, לו יהי

 

 ואם פתאום יזרח מאופל

 על ראשנו אור כוכב

 .כל שנבקש לו יהי

 אז תן שלווה ותן גם כוח

 לכל אלה שנאהב

 .כל שנבקש לו יהי

 

 ...יהי, לו יהי לו
 
 
 

 לו יהי / נעמי שמר
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בניגוד לשימוש הרווח היום במושג "אנשים אחים אנחנו", הרב הירש מסביר שבפסוק המקורי הכוונה היא בעצם 

מריבה שלנו היא הדדית. יש לך תכונות קצת הפוכה וכך הרב הירש מצייר לנו את השיחה בין לוט ואברם: "ה

כך לפי הרב  ,שאינן מקובלות עלי, וגם לי יש תכונות שאינן מקובלות עליך, וזה גם מקור הריב בין רועי ובין רועיך״

"במקום שאין  ומסביר הרב הירש איך ההיפרדות מסתדרת עם "אנשים אחים אנחנו": הירש אומר אברהם ללוט.

האם הגענו למצב בו בניגוד לעבר החלוקה של עם ישראל . ההפרדה מביאה שלום" –ם בו שילוב טוב בין הצדדי

לשתי ממלכות שונות דווקא ייטיב עמנו? האם דווקא מתוך האמירה של "אנשים אחים אנחנו" עלינו להיפרד 

 ובכך להגיע לשלום פנימי בין היהודים?

 

ירושלים ותל אביב?" ובמרכזו  –ת ישראל ויהודה כנס ארגון רבני צהר התקיים בשנה שעברה תחת הכותרת "מלכו

באותו כנס הרב מדן ניסה לשאול "האם קיים יסוד לבנות עליו  דנו בשסעים בעם ישראל, בהווה לעומת העבר.

"אין ספק שעלינו לאהוב כל יהודי, בלי להתייחס  שותפות עם הצד השני מלבד העניין הפרקטי?" וכך הוא ענה:

ה הוא נמצא. האם החבורה המייצגת את האידיאולוגיה של תל אביב מייצגת משהו ריק לדעות שלו, ובדרגה שב

מתוכן, או שיש משהו שאנו צריכים ללמוד מהם על אידיאולוגיה?...  השאלה היא האם אנחנו כציבור יכולים 

ה לוותר על להיות שותפים... אני רוצה לטעון שאנחנו צריכים ללמוד איך לשתף איתו פעולה... לוותר עליהם ז

הרב מדן לא כל כך עונה . הדברים הטובים שהם עושים... יש מקום אולי ללמוד קצת אחרת, בצורה קצת שונה"

על השאלה עצמה, אבל הוא מתעקש בכל מאודו שצריך לוותר על שאיפת הפילוג למען השלום ולמצוא דרך לשלום 

 מתוך אחדות.

 

ינוּ אַבְרָהָם, יִצְחָק  מון הזכיר נוסח תפילה מיוחד:באותו כנס ברוח הדברים הללו הרב יוסף צבי רי רַךְ אֲבוֹתֵּ בֵּ "מִי שֶׁ

נוּ לְהַבִיט בְעַיִן טוֹבָה עַל הַכֹ  ן בְלִבֵּ ל, יִתֵּ עַם יִשְרָאֵּ חָד וְאַחַת מֵּ ךְ וְיִשְמֹר כָל אֶׁ ן בָנוּ אַהֲבָה גְדוֹלָה עַל וְיַעֲקֹב הוּא יְבָרֵּ ל, יִתֵּ

חָד וְאַחַ  ן"כָל אֶׁ ינוּ, וְנאֹמַר אָמֵּ מָה בְקָרוֹב בְיָמֵּ יתָנָה וְלִגְאֻלָה שְלֵּ ה לְאַחְדוּת אֵּ ל, וְנִזְכֶׁ ומציין הרב רימון  ת מִיִשְרָאֵּ

ינוּ וְ  רֵּ חָד מַעֲלוֹת חֲבֵּ ה כָל אֶׁ נִרְאֶׁ נוּ שֶׁ ן בְלִבֵּ לא שחשוב לזכור גם את תפילתו של רבי אלימלך מליז'נסק: "אַדְרַבָה, תֵּ

נוּ שוּם שנְ חֶׁ  ה בְלִבֵּ יךָ, וְאַל יַעֲלֶׁ ךְ הַיָשָר וְהָרָצוּי לְפָנֶׁ רֶׁ רו בְדֶׁ ת חֲבֵּ חָד אֶׁ ר כָל אֶׁ נְדַבֵּ רו חָלִילָה. סְרוֹנָם, וְשֶׁ חָד עַל חֲבֵּ אֶׁ אָה מֵּ

א הַכֹל נַ  יְהֵּ יךָ, שֶׁ ר גָלוּי וְיָדוּעַ לְפָנֶׁ יךָ כַאֲשֶׁ לֶׁ ק אוֹתָנוּ בְאַהֲבָה אֵּ יךָ".וּתְחַזֵּ לֶׁ  חַת רוּחַ אֵּ

 

ההנחה היא שאנחנו רוצים שלום פנימי. האם השלום יושג על ידי התעקשות על האחדות או דווקא על ידי פילוג 

 אני טוען שפתרונו של אברהם אבינו ולוט לא רלוונטי לימינו. טקטי?

 מה אתם חושבים?

 ️❤שבת שלום!

 
 

  
 מוזמנים כולכם "לך לך"בשבת זו, פרשת 

 כלות וחתניי תורה ובראשיתלקידוש 

 של כל המניינים יחד

 בלובי חדר האוכל. 10:30בשעה 

 המשפחות וועדת דת
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 למתפללי המנין השני בשבת הודעה חשובה

 

 עם המעבר לשעון חורף

 לפני התפילהיש לקרוא שלוש פרשיות של קריאת שמע )שמע, והיה אם שמוע, ויאמר( 

 כדי לקיים מצוות קריאת שמע בזמנה. 

 כך יש לנהוג עד שבת חנוכה.

הרב ארי –שבת שלום 

 לך לך פרשת שבת  – םזמנילוח 

 16:27   הדלקת נרות

 14:00    מנחה

 16:37 מנחה, קבלת שבת וערבית

 הרב ארי סט    הלכה אקטואלית  

 06:45   שחרית א'

 08:00       דות המזרחשחרית ע

 08:30   שחרית ב'

 10:10                            תפילת ילדים

 10:30קידוש חתני תורה ובראשית        

  13:30      12:30                מנחה  

 14:00  מנחה )בבית שנון(

 16:00          דות המזרחמנחה ע

 16:00  אפרת ביליהתהילים לילדים 

 16:20 בבית אילה רבי תהילים לנשים

 16:20   מנחה  אחה"צ

 17:21   צאת השבת

 :ימי החול –לוח זמנים 

 05:1205:17  זמן טלית ותפילין

 06:00   שחרית א'

 06:45   שחרית ב'

 08:05  שחרית בבית הספר

 08:4408:48  סוף זמן קריאת שמע

 16:30   מנחה וערבית

 16:4616:43    שקיעה 

 20:10    ערבית 

 21:00  ערבית ב' )שקד ג( 

 תשובות:

.  תרנגול .4.  שיאן ישראל בהליכה תחרותית ולשעבר אלוף העולם .3.  ללכת על המים .2 . לקנוסההליכה  .1

 .8מילים(.   512פסוקים(, וזאת הברכה ) 30וילך ) .7.  לך, בפונט של הלוגו של הליכוד .6.  מצפה רמון .5

 צ'אק נוריס.. 10סהרוריות.   .9 .הליכה לקיסריה
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 קורה בברו"שמה 

 בית שקמה = המרכז לותיק

לפני כחודש וחצי נכנסה לתפקידה שגית דניאלי, כמנהלת המרכז לוותיק="בית שקמה". והחברים כבר נהנים 

 מיוזמות חדשות ועשירות.

אחד היעדים שקבענו לעצמנו הוא למקסם את שעות ומגוון הפעילות בבית, ובכך גם להרחיב את קהל המשתתפים.  

נקבעו מפגשי ראש חודש, במסגרתם ציינו את ראש חודש חשוון עם ארוחת ערב טעימה והרצאה של  כך למשל,

 ד"ר רחל צרפתי )בתם של מרים ופתי(.

ארוחות הבוקר המסורתיות ממשיכות להוות מוקד למפגש ולמידה מידי שבוע, וכן העשרנו את שיעורי 

 ההתעמלות, כך שהם מותאמים לאוכלוסיות גיל ויכולת שונות. 

 בכל שבוע מתקיימים שיעורי יצירה וקרמיקה בבית שקמה ובחדר קרמיקה, ואלו עתידים להתרחב.

 , תנועה וריקוד מטעם חוסן, זומבה ועוד. נשמח לקבוע-+60ים, כמו פילטיס בית שקמה הוא גם בית לחוגים נוספ

 , אם וכאשר תהיינה מספיק פניות.שיעור התעמלות לגברים

כמו כן נמשכים שיעורים בתנ"ך בשעות בין הערביים על ידי גילי זיוון ושרה עברון )לסירוגין(. השיעורים הללו 

 דעת והלב.נועדו לכל מי שמעוניין, ומרחיבים את ה

 .8:30וכך גם שיעורי הרב הנערכים מידי יום שישי בבוקר בשעה 

 

 שיפוץ ומתיחת פנים:

בימים אלה מתגבשת תוכנית התאמה של בית שקמה לפעילות שאנו מתכננים בה, כך שתתאפשרנה פעילויות 

 צירה. מקבילות לקבוצות השונות. החדרים ששימשו בעבר למגורים, יוסבו לחדרי חוגים, תעסוקה וי

 

 :טיולים

מיכל אחיטוב יוזמת ומארגנת טיולים ברמות קושי שונות. והיינו שמחים להרחיב את היציאה לנוף ולטבע )הוקצה 

לכך תקציב, בנוסף להשתתפות החברים בעלויות(. בעוד כשבועיים נצא לטיול במזכרת בתיה וחאן לטרון... 

 ובתכנון עוד טיולים וסיורים.

 

 גימלאים צעירים:

. אמנם חלק מהחברים משתלב בפעילות הקיימת, אך ברור 65-80י פעם אנו נדרשים לשאלת המענה לגילאי מיד

לנו שיש לחדד את הצרכים והמענים ההולמים את החברים אשר בחלקם הגדול עוד עובדים בקיבוץ ומחוץ לו. 

ארוחה והרצאה שתיארה  (, לשיחה,1+ מדור א65במסגרת זאת נפגשה קבוצה זאת השבוע )הקבוצה הוגדרה כבני 

את המצב הדמוגרפי )עליה בתוחלת החיים( ועסקה ביוזמות של אזרחים ותיקים בארץ ובעולם למען עצמם. 

המרצה תיארה את האופי השונה של האוכלוסייה שנולדה אחרי קום המדינה, ומתוך כך את הציפיות שלה לעת 

 שור הקרוב.זקנה. בסיס ידע זה יבהיר גם לנו את המענים שיינתנו בע

 צפוי לנו חורף פעיל ומשמעותי, וכל תקוותינו היא לשוב לחיי השגרה בשלום. 

 רותי לזר 
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 אני תומך בתמיר

תקופת בחירות הינה תקופה בה אנו נדרשים לגבש החלטה עבור מי לתת את קולנו, במי לתמוך  על מנת שינצח 

 את הבחירות ויזכה לאמוננו ויוביל את המועצה קדימה.

השלטון המקומי משפיע רבות על חיינו. נכון שבקיבוצים הממשק של החבר עם המועצה קטן יחסית, אך הממשק 

 של ההנהלות עם המועצה ועם העומד בראשה גבוהה מאוד.

בכל צעד שאנו עושים מול גורמי ממשל אנו נדרשים לתמיכת ועזרת המועצה. אם במכתב, אם בשיחת טלפון ואם 

 .בהגעה ביחד למפגשים

 המועצה, על שלל אגפיה, בהנהגתו והובלתו של תמיר, הולכת לצידנו באופן עקבי במשך שנים.

העזרה והתמיכה רבה ומורגשת. תחומי העשייה מגוונים ורבים, הקשר הבין אישי של תמיר עם גורמי שלטון 

ועצה האחרים במשרדים השונים הינו עמוק ויציב. הדלתות שתמיר פותח עבורנו, כמו גם עבור יישובי המ

 משמעותיות מאוד.

תמיר עומד על זכויות הישובים ודואג לתקציבים השונים בתחומים השונים. דואג לרווחת התושבים ולפיתוח 

 המועצה ומאפשר דלת פתוחה ישירה אליו בכל עניין.

מסייע אני חושב שלא אגזים אם אומר שכמעט בכל תחום מתחומי העיסוק שלנו, המועצה מהווה לנו גורם 

משמעותי מאוד. נכון, לפעמים ישנם חילוקי דעות וישנם פעמים בו אנו לא רואים עין בעין הנושאים הנידונים, אך 

הדיונים והשיח תמיד נעשים בצורה מכבדת אשר רואה בראש ובראשונה את טובת הקיבוץ והמועצה שמובילה 

 מול עינינו.

ו איך המדינה נאלמה דום והמערכת היחידה והראשונה , ראינ7.10בשנה האחרונה חווינו כולנו את אסון ה

שתפקדה היתה המועצה.  כבר בערבו של יום תמיר לקח על עצמו החלטה קריטית,  ללא גיבוי ממשלתי, והורה 

על פינוי של כל הישוב ביחד ללא פיצולים למלון בים המלח. החלטה זו היא שאפשרה לנו כקהילה להמשיך לתפקד 

 כקהילה מאוחדת.

יר ליווה אותנו בחודשים הראשונים בצורה רציפה ויומיומית. כך אז וכך גם היום. הקשר הבין אישי עם תמיר, תמ

 הקשר עם אגפי המועצה השונים ובעלי התפקידים הוא קשר טוב מאוד. 

תמיר מביא איתו ניסיון רב הן בתחום השלטון המקומי המוניציפאלי והן בקשרים הרבים שיש לו עם גורמי 

 ון. ניסיון שלדעתי טוב והכרחי שיישאר וימשיך בשנים הקרובות.השלט

 המחוייבות של תמיר למועצה לישובים ולתושבים מוכחת ולא ניתנת לערעור.

אני סבור שבעת הזו, תמיר הוא האיש הנכון להמשיך להוביל את המועצה והישובים אל מול האתגרים הרבים 

 יון רב ושיעור קומה ותמיר הוא האדם הנכון.מולם אנו ניצבים. אנו צריכים אדם בעל ניס

 

 בברכת הצלחה רבה לתמיר ולמועצה

 כרמל הלפרין

 מזל טוב ואיחולים מקרב הלב

 לאבישג ורם אדור

 לחנל'ה ודני ברט

 ולכל המשפחה המורחבת

 לרגל נישואי הבן

 עמיתעם  ירדן

 אושר עושר בריאות ונחת
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 תודה

 קהילה יקרה! 

בימים אלה אני מסיים עוד תקופת מילואים של לחימה בדרום לבנון, תקופה של עשיה, לצד הרבה אתגרים בבית, 

 דאגה בלתי נפסקת ולחץ גדול. 

 תודה.רציתי לומר 

תודה שבכל שיחה עם רתם, היא סיפרה לי על ארוחה מהמשפחה הזאת, על התעניינות, על עזרה עם הילדים, 

 ועוד..עוגיות לשבת ועוד 

 ההרגשה היא שיש מי שרואה אותנו. 

העובדה שהיינו מפוצלים דווקא בחגים הייתה מאתגרת אפילו יותר, אבל ההתגייסות אחד כלפי השני החזירה 

 אותנו קצת לתקופת המלון בביחד המחזק, באכפתיות, בערבות ההדדית ובידיעה שאף אחד אף פעם לא לבד. 

 לכולכם מכל הלב! זאת הזדמנות חשובה בשבילי להודות

 המעשים הקטנים האלה, נותנים חוסן משפחתי ומאפשרים לי אי שם בצפון, להיות רגוע ונכון לכל משימה. 

 גאה להיות חלק בכזאת קהילה. 

 תודה.

 בעז קום
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 הודעה מהזכירות

 החורף. בשבוע הקרוב מתוכנן ניקיון גגות ומבואות הממ"ד של כלל הבתים לקראת חברים שלום,

 עליות לחבר לניקוי:

 ₪ 58ניקוי גגות ומבואות ממ"ד  .1
 ₪ 38ניקוי יחידת מרזב  .2

 מי שאינו מעוניין בשירות זה עליו לפנות לשירן 

  16:00 בשעה 12/11ניתן לפנות עד יום שלישי ה 

--------------------------------------------------- 

 

 פינת המזל הטוב

 לטלי ומשה שולץ

 כדמזל טוב להולדת הנ

 נצר יוחאי

 לתומר ולנווה הופמןבן 

 ברכות לכל המשפחה

 לאודי ושרון שהם

 ליצחקוב שהם

 מזל טוב להולדת 

 נין/כדהנ

 ענבל שהםלרז ובן 

 לערבה ומשה בן עמי ברכות לכל המשפחה

 לנטע וצור בן עמי

 מזל טוב להולדת הנין/נכד

 לשירה וטל גרינהוטבן 

 ברכות לכל המשפחה

 לערבה ומשה בן עמי

 לנטע וצור בן עמי

 מזל טוב לנישואי הנכד

 אפק עם ליאל

 ברכות לכל המשפחה

 לחנן קסלר

 וליוכבד גולד

 הנינה/חימשיתמזל טוב להולדת 

 יערה

 לעומר ושמירבן 

 נכדה לאלון ושרונה

 ברכות לכל המשפחה

 לאורלי ויונתן וידס

 מזל טוב להולדת 

 הנכד

 לרוני ונפתלי בוקסבויםבן 

 ברכות לכל המשפחה

 לנעם צונץ

 לקבלת החלוק הלבן ברכות 

קליניים לרפואה. בהצלחה -וסיום הלימודים הפרה

 בהמשך הלימודים במחלקות השונות בבתי החולים!
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 יאיר שלומי וברקאי אפרתי/   פינת הטריוויה

 3בעמוד  תשובות    .שאלות לפרשת לך לך 10

 ?1077איך מכונה בקשת הסליחה של הקיסר היינריך הרביעי בפני האפיפיור גרגוריוס השביעי בשנת . 1

 באיזה סרט ישראלי משחק ליאור אשכנזי סוכן מוסד שתפקידו לתפוס נאצים?. 2

 באיזה תחום מוכר פרופסור שאול לדני מלבד היותו מרצה להנדסת תעשייה וניהול?. 3

 תה פוגש הילד בספר "ילד קטן הלך לגן"?מהי החיה הראשונה או. 4

 מהיכן ויקי כנפו החלה ללכת במסגרת צעדת המחאה שלה?. 5

 ?2019איזו סיסמה פוליטית ויזואלית נהגתה ע"י איש הפרסום רוני דונביץ' בשנת . 6

 . איזו פרשה הכי קצרה בתורה בפסוקים, ואיזו במילים?7

 מוכר השיר "אלי אלי"?באיזה שם נוסף . 8

 מה השם הרשמי של התופעה המכונה "מחלת ירח" או "הליכה מתוך שינה"? .9

ר )"ההולך"(10  ?. איזה שחקן כיכב בסדרת האקשן ווֹקֶׁ

 

 

---------------------------------------------------------------- 

 

 פינת החטופים והנעדרים

 

 לירי אלבג

 , ירחיב19בת 

 

מהמיגונית במוצב נחל עוז כשרק לירי, תצפיתנית, נחטפה 

 פיג'מה לגופה.

לבסיס הגיעה רק יומיים לפני חטיפתה, מיד עם סיום הקורס. 

 היא חולמת ללמוד עיצוב בפריז לאחר השחרור.

בן זוגה נפצע בפיגוע שנה וחצי לפני חטיפתה ומאז ליוותה אותו 

 במסירות טוטאלית.

שצילמו במאי פרסמו משפחות התצפיתניות החטופות סרטון 

מחבלי חמאס מחטיפתן. לירי מתועדת בו פצועה ומבוהלת, 

 ומבקשת "מישהו שמדבר אנגלית" מהרוצחים.

חטופים ששוחררו סיפרו שלירי נאלצה לנקות את השירותים 

, של המשפחה ולבשל להם אוכל, שאסור היה לה לאכול בעצמה

 מאז הורדה למנהרות.

 

 ד החלומי שלה הוא יפן. היעולירי מומחית לטיולים ולתיעוד שלהם, 

 ספורט מוטורי )אחיה גיא נהג קארטינג אלוף(,  היא גם מאד אוהבת

 מכורה לכובעים ומאוד אוהבת לבשל.

 

 הבתפילה שישובו הביתה במהר
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 איחוד ענפי הצומח

החל מתחילת חודש אוקטובר אנחנו עובדים בצורה מלאה באיחוד מלא. נחתמו הסכמי השותפות המחייבים וכלל 

 הפעילות אוחדה. שיתוף הפעולה הדוק ואיכותי. כלל העובדים עברו לעבודה מלאה בשותפות החדשה.

לצערנו מספר עובדים מהקיבוצים השכנים בחרו לא להמשיך מסיבות אישיות אך נראה שהמבנה הארגוני הולך 

 ומתיישר לטובת הפעילות.

 ל מעל השטחים החקלאיים. במסגרת השותפות אנו מתכוונים להקים פרוייקט של ייצור חשמ

 אגרו וולטאי. הכוונה היא שהפעילות הזו תהיה בתוך השותפות החקלאית וחלק ממנה. –הכינוי המקצועי 

כך נמנע חילוקי דעות וניגודי אינטרסים בין הפעילויות. מדובר בפרוייקט שיכול בסופו למצות את מלוא זכויות 

את הקרקע החקלאית בדו שימוש הן לחקלאות ברת קיימא והן  דונם שינצלו 1500הקיבוצים ויעמוד בעתיד על 

 לייצור חשמל.

 

 רפת חדשה

שנה התקדמות משמעותית. סיימנו להכין את התוכנית הכלכלית בעזרתו של רו"ח אוהד עובד יגם בנושא זה 

את הרפת ממשרד עובד גובי. בעבודה הראנו את האפשרויות השונות העומדות בפנינו תחת ההנחה שחובה להוציא 

החוצה לשטח החקלאי הצמוד בכדי לממש את התב"ע של סעד. סיכמנו את ההנחות וראינו את התוצאות 

 16הצפויות. אנו בקשר עם מספר שותפים פוטנציאלים שאיתם נרצה להקים את הרפת ולהגיע לגודל יעד של כ 

ן על הצד הכלכלי של סעד והן מליון ליטר חלב. מדובר בפרוייקט משמעותי מאוד שישיפיע בצורה משמעותית ה

על הצד הקהילתי. נדמה לי שזהו פרוייקט הדגל של קיבוץ סעד לשנים הקרובות. יש לנו ביד נכס משמעותי מאוד: 

ידע מקצועי רב ויכולות ניהול רפת מעולות. ובניית רפת מתקדמת גדולה ואיכותית היא משימה נדרשת לצורך 

עצים מקצועיים מהתחום ויחד עם המקצועיות של אודי והצוות אנו עתידה של סעד. הפרוייקט מלווה ע"י יו

 מאמינים ב"ה שנצליח להביא פרוייק זה לכדי מימוש והצלחה.

 

 אסטרטגיה פיננסית

צוות אסטרטגיה פיננסית עוסק בתחום גיבוש האסטרטגיה הפיננסית בחודשים האחרונים. הצד של תאגיד 

הקהילתי. עיקרה של העבודה בצד העיסקי התרכז במדיניות העברת  האחזקות הסתיים והצוות עובר לעיסוק בצד

 .הרווחים )הדיווידנטים( של כל תאגיד אל תאגיד האחזקות והעברת הרווח )הדיווידנט( מתאגיד האחזקות לקיבוץ

העבודה סקרה את כלל הפעילויות, הגדרנו את כריות הביטחון שיאפשרו גם בזמן האטה את המשך פעילות העסק. 

הגדרנו אחוזים מהרווח שישארו גם בתאגיד האחזקות לצורך פיתוח עסקי וכמובן את האחוז שמועבר כדיווידנט 

 לקיבוץ

עמדנו על העיקרון החשוב שעוד לפני הגדרת הרווח הראוי לחלוקה ימשיך המשק להעביר את כל אותם סעיפים 

 .וך בקיבוץ ובחבריםסוציאליים אותם אנחנו מחוייבים על פי התקנון לשמר ולהמשיך לתמ

העבודה אושרה בדירקטוריון. כמובן נציג אותה בקרוב למזכירות החדשה שנבחרה והחלה לעבוד ולאחר מכן 

 .כמובן נאשר אותה גם בציבור

ה כעת כאמור עוברת לצד הקהילתי ואני מאמין שבחודשים הקרובים נסיים גם אותה והעבודה תושלם דהעבו

 .ית של קיבוץ סעדותהווה מצפן להתנהלות הפיננס

 

 שבת שלום

 כרמל הלפרין
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 קהילה יקרה,

החגים מאחורינו. זו הייתה תקופה מורכבת מאוד שהעסיקה את פורום קהילה יחד עם דבורה מיטלמן המלווה 

הקהילתית שלנו, שמלווה את הפורום ורכזות התחומים. עכשיו בנוסף לפעילות השוטפת, אנו מתחילים לעסוק 

.  בשבוע שעבר התקיים יום למידה למנהלים 2025בניית תכניות העבודה לשנת  –ד בפנינו באתגר הבא שעומ

בקהילה בנושא המשוב ככלי ניהולי משמעותי יחד עם אליעזר שוורצר מחברת בינות. מפגש זה, פותח סדרה של 

המנהלים  הכשרות מקצועיות שהמנהלים בענפי הקהילה יעברו במהלך השנה הקרובה. בשבועות הבאים ייחלו

, את המטרות והיעדים שמהם תיגזר תכנית העבודה השנתית. הנהלת הקהילה 2025וצוותיהם להכין את שנת 

ובמטרות ההנהלה לשנה זו ותפגוש את המנהלים שיציגו את  2025תעסוק בישיבות הקרובות בעקרונות תקציב 

 תכניותיהם בפני חברי וחברות ההנהלה.

בשבוע שעבר התקיים כנס רכזי תקומה במועצה אזורית שדות נגב. המועצה אירחה את הרכזים מכל יישובי חבל 

התקומה, תמיר עידאן ראש המועצה פתח את הטקס ודיבר על האתגרים המורכבים שעומדים בפני המועצות 

משלה. יוסי שלי, מנכ"ל והיישובים בשנים הקרובות ובהם אתגר התקציב, שמירתו ויישומו אל מול משרדי המ

 7משרד רה"מ שמכהן כממלא מקום ראש מינהלת תקומה, דיבר על הישגי המינהלת בשנה הראשונה ועדכן כי 

. נציגי מנהלת תקומה הציגו את 2024מתוך התכנית הכוללת, מומשו וצפויים להתממש במהלך שנת ₪ מילארד 

 . 2025עדים המתוכננים לשנת ואת הצ 2024דו"ח הביצוע על פעילות מנהלת תקומה לשנת 

במסגרת העבודה עם מינהלת תקומה, המועצות והיישובים, נדרשים להגשה אינטנסיבית של קולות קוראים 

בתחומים מגוונים. במהלך כנס הרכזים, עסקו רבות בנושא הנגשת העבודה עם קולות קוראים. התבקשתי על ידי 

מדינה ויישוב. יחד עם נציג תכניות  –ים בשתי נקודות מבט המינהלת להציג יחד איתם את נושא הקולות הקורא

השיקום של המינהלת הצגתי מדריך מעשי לקריאה והגשת קולות קוראים. במסגרת ההדרכה, הצגנו את 

האתגרים בעמידה בקולות קוראים רבים, את אופן התנהלות תקומה ומשרדי הממשלה בניהול קולות קוראים 

ליישובים על מנת שיוכלו להתמודד באתגר המורכב. קיבוץ סעד מהווה דוגמה ואת דרכי העבודה המומלצים 

בנושא הגשת קולות קוראים, מיצוי המשאבים ואופן העבודה השוטפת מול המינהלת. זו הזדמנות לומר תודה 

 לטליה שמרכזת את הקולות הקוראים ולכל הצוותים הפועלים בנושא. 

עצה ואחת לשבועיים יושבים עם אסי אלמסי שמרכז את נושא תקומה אנחנו עובדים בשיתוף פעולה מלא עם המו

וצוות רכזות תקומה של המועצה על ההתפתחויות והאתגרים השוטפים. שיתוף הפעולה המלא מאפשר לקיבוץ 

 לקדם תכניות, קולות קוראים, מסייע בהתנהלות מול תקומה ומחבר בין יישובי המועצה.

הקיבוץ )המזכירות והנהלת הקהילה( יפגשו במהלך שבוע הבא את שני הבחירות הולכות וקרבות והנהלות 

המועמדים לראשות המועצה, דוד אביקר ותמיר עידאן. מוזמנים לדבר עם חברי וחברות ההנהלות לקראת 

 המפגשים הצפויים.

 

 בברכת שבת שלום,

 שלכם, שרון                   

 

 
 תיקון טעות

 ,קציני שריון )קק"ש( יהב הלפרין מסיים בהצלחה קורס

 .שפורסם בעלון הקודם כמו ,ולא משתחרר


